
Studenti PřF, FSS a FF MU o současném dění v NP Šumava

2011: Šumava na rozcestí
třetí vernisáž výstavy – beseda s pozvanými hosty

Doprovodného programu vernisáže se zúčastní 
a na Vaše otázky budou odpovídat:

Jiří HŮLKA

předseda Svazu obcí NP Šumava

-------------------------------------------------
Jaká je budoucnost šumavských obcí?

Hrozí šumavským obcím vylidnění?
Jakou část obyvatel obce reprezentují?

Jaké jsou možnosti rozvoje turismu v NPŠ?

A co zajímá Vás?
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Čestmír KLOS

redaktor serveru Česká pozice

-------------------------------------------------
Je kůrovec vážný problém, nebo jen záminka 

pro rozvoj ekonomických aktivit?
Jak Čestmír Klos získává informace a důkazy

pro závažné informace ve svých článích o NPŠ?

A co zajímá Vás?
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Karolína PAUKNEROVÁ

krajinná antropoložka, archeoložka
(Centrum pro teoretická studia UK a AV ČR)

-------------------------------------------------
Proč je šumavská krajina v současnosti tak 

významným fenoménem české společnosti?
Tvoří z hlediska krajiny Šumava jeden kompaktní 

celek, nebo existuje několik různých Šumav?

A co zajímá Vás?
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Jiří SÁDLO

geobotanik
(Botanický ústav AV ČR)

-------------------------------------------------
Lze se v diskuzích o Národním parku Šumava 

dobrat širokého a uznávaného konsenzu?
Lze uvažovat o krajině v kategoriích správné a 

špatné? Co vlastně tvoří hodnotu krajiny?

A co zajímá Vás?
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Středa 22. 2. 2012

17.30 – 20.00
Atrium FSS MU

Joštova 10, Brno

Otázky pozvaným hostům můžete zasílat 
již nyní pomocí formuláře na adrese:

http://sumavskerozcesti.kvalitne.cz

Použitím online formuláře zvyšujete šanci 
na zodpovězení Vašeho dotazu. Prostor 
na podněty z auditoria bude z časových 

důvodů omezen.

Pod záštitou rektora Masarykovy univerzity 
doc. PhDr. Mikuláše Beka, Ph.D.

Projekt 2011: Šumava na rozcestí  je nezávislou iniciativou studentů 
Masarykovy univerzity. Více informací naleznete na webu:
s u m a v s k e r o z c e s t i . k v a l i t n e . c z  nebo na emailu: 
sumavskerozcesti@gmail.com. Finančně podporují NFS FF MU a ESCape.
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